

Van: info@rosadoc.be
Verzonden: dinsdag 12 november 2013 10:56
Aan: Veerle Solia
Onderwerp: RoSa's Vrouwennieuws

Vrouwennieuws

12 november 2013

Nieuw op de RoSa-site

Festival Respect van de Gelijke Kansen van Brussel



Van 8 t.e.m. 25 november organiseert Gelijke Kansen en Diversiteit van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest het "Festival Respect". RoSa is trots hieraan te kunnen meewerken. Schrijf je nu in voor de workshops die we op 13 november en 22 november gratis aanbieden.

In het nieuws

- [Weg met de clichés! \(De Standaard, 12/11/2013\)](#)
- [Britse moeders krijgen winkelbonnen voor borstvoeding \(De Volkskrant, 12/11/2013\)](#)
- [Meer topvrouwen nodig? Geef dan hun privéleven de ruimte \(De Volkskrant, 12/11/2013\)](#)
- [Livemammogram presentatrice toont kanker aan \(De Volkskrant, 12/11/2013\)](#)
- [La mixité des étudiants menacée \(La Libre Belgique, 12/11/2013\)](#)
- [La femme mise à l'honneur pour cette 37e édition \(La Libre Belgique, 12/11/2013\)](#)
- [Arabelle Meirlaen \(La Libre Belgique, 12/11/2013\)](#)
- [Those who played such a pivotal role in Egypt's revolution have been badly let down \(The Independent, 12/11/2013\)](#)
- [The nanny state? Mothers could be given shopping vouchers for breastfeeding their babies \(The Independent, 12/11/2013\)](#)
- [Revealed: Egypt is the worst Arab country for women \(The Independent, 12/11/2013\)](#)
- [Penelope Curtis: Matriarch of the museum \(The Independent, 12/11/2013\)](#)
- [Teenage pregnancies and contraception access under spotlight at global summit \(The Guardian, 12/11/2013\)](#)
- [Breastfeeding mothers offered €200 in shop vouchers \(BBC News, 12/11/2013\)](#)
- [Egypt 'worst for women' out of 22 countries in Arab world \(BBC News, 12/11/2013\)](#)
- [Women bankers break through in India \(BBC News, 12/11/2013\)](#)
- [Call for larger fashion mannequins \(BBC News, 12/11/2013\)](#)
- [Lizzie Siddal: Victorian model's tragic story on stage \(BBC News, 12/11/2013\)](#)
- [Vrouwendag gewijd aan seksisme op straat in Brussel \(De Morgen, 11/11/2013\)](#)
- [Gault&Millau verkiest Arabelle Meirlaen tot Chef van het Jaar \(De Morgen, 11/11/2013\)](#)
- [Bangladesh erkent een derde geslacht \(De Morgen, 11/11/2013\)](#)
- [Adele op nummer één in de Top Wijftig \(De Standaard, 11/11/2013\)](#)
- [10 vrouwen om naar uit te kijken in 2014 \(Knack, 11/11/2013\)](#)
- [Regering-Di Rupo maakt vrouwen kwestbaarder \(Knack, 11/11/2013\)](#)
- [Vrouwendag: 11 voorbijgestreefde stereotypen over vrouwen \(Knack, 11/11/2013\)](#)
- [Vrouwen voeren actie tegen stereotypen \(De Redactie, 11/11/2013\)](#)
- [Vrouwendag in het teken van stereotypen \(De Redactie, 11/11/2013\)](#)

- Gezond verstand? Ja graag! (De Wereld Morgen, 11/11/2013)
- Eerste bewegende beelden van Aletta Jacobs gevonden (De Volkskrant, 11/11/2013)
- 'Waar blijven de wiskundemeisjes?' (De Volkskrant, 11/11/2013)
- 'Wat ben jij goed zeg, een echte papa op papadag!' (De Volkskrant, 11/11/2013)
- Politie Spanje rolt bende vrouwenhandelaren op (De Volkskrant, 11/11/2013)
- "Bruxelles fête les femmes" s'attaque au harcèlement de rue (La Libre Belgique, 11/11/2013)
- Texas fight for right to abortion goes to Supreme Court (The Independent, 11/11/2013)
- Glasgow City's Laura Montgomery: 'We still face negative views on women in sport' (The Independent, 11/11/2013)
- ♦Homewreckers♦ website: why is it always the women who get the blame? (The Independent, 11/11/2013)
- Why do female X Factor judges get a harder time than male ones? (The Guardian, 11/11/2013)
- The problem with anti-rape underwear (The Guardian, 11/11/2013)
- Vagisil ♦ marketing paranoia to women (The Guardian, 11/11/2013)
- #techmums: why can't geeks be mothers too? (The Guardian, 11/11/2013)
- Patronising, sexist and wrong. Law firm issues note on how to dress (The Guardian, 11/11/2013)
- Jennifer Lawrence on Hollywood, women and body image (BBC News, 11/11/2013)
- Harriet Harman: Sun's Page 3 topless women pictures (BBC News, 11/11/2013)
- Will France make paying for sex a crime? (BBC News, 11/11/2013)
- Rethinking 'Term Pregnancy' (The New York Times, 11/11/2013)
- India's Politicians Ignore Women Voters in Election Campaigns (The New York Times, 11/11/2013)
- A New Firm Sets Out to Secure Women's Votes for a Vulnerable GOP (The New York Times, 11/11/2013)
- 'Great Expectations for Female Lawyers' (The New York Times, 11/11/2013)
- Great Expectations for Female Lawyers - Video (The New York Times, 11/11/2013)
- In Hookups, Inequality Still Reigns (The New York Times, 11/11/2013)
- Encouraging Paid Employment (The New York Times, 11/11/2013)
- 'Extraordinary Women in Science and Medicine' Offers Up Little ... (The New York Times, 11/11/2013)
- ABC News reporter♦s on-air mammogram leads to breast cancer discovery (The Globe and Mail, 11/11/2013)
- Exercise during pregnancy enhances a newborn♦s brain development: study (The Globe and Mail, 11/11/2013)
- Geschlechterdebatte in der Schule "Mädchen machen sich gegenseitig Druck" (Sueddeutsche Zeitung, 11/11/2013)
- Koalitionsverhandlungen Mehr Geld für arbeitende Frauen (Sueddeutsche Zeitung, 11/11/2013)
- 'Armoede wordt van moeder op dochter doorgegeven' (Knack, 10/11/2013)
- Werkplek be♦nvloedt kans op borstkanker (Knack, 10/11/2013)
- La vie en rose voor de Sint? (De Wereld Morgen, 10/11/2013)
- "Le désir des hommes livré à l'industrie du prêt-à-jouir", par Nancy Huston (Le Monde, 10/11/2013)
- "Les gardes roses du nouveau puritanisme", par Elisabeth Lévy (Le Monde, 10/11/2013)
- Why I hate the term ♦real women♦ (The Independent, 10/11/2013)
- Renisha McBride: black female victims of crime seem to be invisible in the media bubble (The Independent, 10/11/2013)
- Women's sport calls for more female chiefs (The Independent, 10/11/2013)
- It's not just more midwives we need (The Independent, 10/11/2013)
- Has the 'man-covery' returned? Women are losing jobs while men are gaining (The Guardian, 10/11/2013)
- Silicon Valley: How can it attract and keep more women? (BBC News, 10/11/2013)
- Spanish police arrest 25 in 'Nigeria sex-trafficking ring' (BBC News, 10/11/2013)
- Using Humor to Talk About Birth Control (The New York Times, 10/11/2013)
- Isra al-Mudallal Weibliches Antlitz der Hamas (Sueddeutsche Zeitung, 10/11/2013)
- De stereotypen over vrouwen blijven overeind, zeker in de zakenwereld (De Morgen, 09/11/2013)
- We moeten een meer gelijke samenleving durven uitdenken (De Morgen, 09/11/2013)
- O'Leary: "Mannen verspreiden zaad, vrouwen krijgen baby's" (De Morgen, 09/11/2013)
- Het geile gevaar (De Standaard, 09/11/2013)
- Putain de métier (Libération, 09/11/2013)
- Refugee women 'speak up' at Glasgow conference (BBC News, 09/11/2013)
- Funny Girl (The New York Times, 09/11/2013)
- New mothers are not being warned about potentially life-threatening post-natal problems, warn midwife group (The Independent, 09/11/2013)
- New mothers are not being warned about potentially life-threatening post-natal problems, warn midwife group (The Independent, 09/11/2013)
- Comment: Laura Trott is right not to compromise her principles by posing for lads♦ mags ♦ but Victoria Pendleton has every right to take another course (The Independent, 09/11/2013)
- USA Die Waffen der Frauen (Sueddeutsche Zeitung, 09/11/2013)

- ♦Dagelijks acht meldingen van verkrachting, wekelijks drie van groepsverkrachting♦ (De Standaard, 08/11/2013)
- Vrouwen kiezen na zwangerschap vaker voor parttime of flexibele werkuren (De Standaard, 08/11/2013)
- Slechts 30 procent vrouwen bij politie (De Standaard, 08/11/2013)
- Elke week vijf aangiften van groepsverkrachting in België (Knack, 08/11/2013)
- Het schokkende seksisme van Google (Knack, 08/11/2013)
- Actie met witte lintjes tegen geweld op vrouwen (De Redactie, 08/11/2013)
- Vrouwen maken slechts 30 procent uit van politiepersoneel (De Redactie, 08/11/2013)
- Les sages-femmes, ♦ni infirmières ni médecins♦ (Libération, 08/11/2013)
- Sage-femme. Repères (Libération, 08/11/2013)
- Online abuse against women: 'free speech' is no justification (The Guardian, 08/11/2013)
- Sometimes it's hard to be a woman in country music (The Guardian, 08/11/2013)
- Women, enlist men's help in closing the gender pay gap (The Guardian, 08/11/2013)
- HSBC chief bemoans lack of women among banking elite (The Guardian, 08/11/2013)
- Femen leader Inna Shevchenko: 'I'm for any form of feminism' (The Guardian, 08/11/2013)
- The Indian women breaking through the glass ceiling (BBC News, 08/11/2013)
- The girl whose rape changed a country (CNN, 08/11/2013)
- GOP, be a champion for workplace equality (CNN, 08/11/2013)

 Word fan van RoSa documentatiecentrum op Facebook.

De RoSa vrouwennieuwsmailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers. Meer vrouwennieuws vind je op de vertrouwde vrouwennieuwspagina's op www.rosadoc.be
Wilt u deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding 'uitschrijven vrouwennieuws'.

POWERED BY [PHPLIST](http://PHPLIST.be)